



## KERAJAAN MALAYSIA

### TAMAN BOTANI NEGARA SHAH ALAM BAHAGIAN INDUSTRI ASAS TANI KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI MALAYSIA

#### KENYATAAN TENDER

Tender ini adalah dipelawa kepada Syarikat-syarikat yang telah mendaftar *eP-enabled* yang berpengalaman, berkeupayaan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia serta memegang Sijil Akaun Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan Sijil Akaun Pendaftaran Syarikat Bumiputera serta Sijil Pendaftaran dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (jika berkaitan) yang masih berkuatkuasa dari tarikh tutup tawaran ini mengikut kod bidang seperti berikut:

No Tender	Tajuk	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh Iklan	Tarikh, Masa dan Tempat Taklimat	Tarikh Tutup Tender
Tender No: MOA/TB NSA/01/2 019	Perkhidmatan Pembersihan Bangunan, Kawasan dan Penyelenggaraan Lanskap Serta Kerja-kerja berkaitan di Taman Botani Negara Shah Alam (TBNSA) bagi Tempoh Dua Puluh Empat (24) Bulan	221001, 221002, 221003, 221005, 221006, 222102	<b>8 Oktober 2019 (Selasa)</b>	<b>10 Oktober 2019 (Khamis)</b> <b>Jam : 9.30 pagi</b>  Pusat Pelawat Taman Botani Negara Shah Alam, 40000 Shah Alam, Selangor  (Pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan iaitu hanya penama di Sijil Akaun Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat tender. Wakil syarikat tidak dibenarkan.)	<b>31 Oktober 2019 (Khamis)</b>  <b>Jam 12:00 tengahari</b>

Sila ambil maklum bahawa perkhidmatan ini akan dilaksanakan melalui sistem ePerolehan. Pihak tuan juga diingatkan tentang fi perkhidmatan bagi transaksi secara elektronik melalui sistem ePerolehan adalah sebanyak 0.4% bagi setiap pesanan tempatan tertakluk kepada had maksimum RM 4,800.00 bagi pesanan tempatan yang melebihi RM 1.2 Juta. Semua PETENDER sewajarnya sedia maklum mengenai fi yang dikenakan ini kerana syarat pengenaan fi perkhidmatan tersebut telah termaktub dalam Terma dan Syarat bagi Pendaftaran PETENDER di bawah Sistem ePerolehan.

Tawaran Kewangan dan Tawaran Teknikal yang lengkap hendaklah dikunci masuk (*Key in*) ke dalam sistem ePerolehan pada atau sebelum jam 12.00 tengahari, **31 Oktober 2019 (Khamis)**.

TBNSA tidak terikat menerima tawaran yang terendah atau tertinggi atau mana-mana tawaran atau memberikan apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran Tender.

Kerajaan Malaysia tidak akan terikat untuk menerima sebarang tawaran Tender serta tiada sebarang alasan akan diberikan ke atas mana-mana Tender yang ditolak atau tidak berjaya. Sebarang rayuan/cadangan/bantahan tidak akan dilayan. Keputusan Tender adalah muktamad.

Syarikat yang hendak mendaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia boleh berbuat demikian secara atas talian di <http://www.eperolehan.com.my/> atau boleh menghubungi Khidmat Bantuan Pelanggan e-Perolehan di talian **03-7985 7888**. PETENDER juga dikehendaki untuk mendapatkan latihan secukupnya mengenai pengendalian sistem e-Perolehan daripada Commerce Dot Com Sdn. Bhd.

Tawaran yang lewat dikemukakan **TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN**.